
 ,שלום חברים

 .הושג הסכם וחזרנו ללמד

אוניברסיטת חיפה לא ניסתה משכרנו והנשיאמהודיע לי שהכל שיוחזרו  

 .השיעורים לא ינוכה שכר

 .דיקן ההוראה הוציא הנחיות להשלמת השיעורים המקובלות על הארגון

 .הבה נעשה מאמץ לסגור את הפערים

 .בנקודה זו אני חושב שזכינו לקבל יותר מאשר שאר המוסדות

 !כוחנו באחדותנו

  צביקה


